
Protokół Nr VIII/24
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 28 listopada 2024r.

VIII Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Mateusz Szweda – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:06 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr VIII/66-79/24.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 21 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Grażynę Bortlik oraz Radnego 
Mariusza Wojtanowicz. Na Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Mariusza 
Wojtanowicz.

.

G  łosowano w sprawie:  
powołania Komisji Uchwał i Wniosków.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad

Burmistrz zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad trzech projektów uchwał w sprawie:

1/  udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  Województwa  Śląskiego  na  finansowanie
zadania własnego na 2025 rok, gdyż zasadne jest aby uchwała była podejmowana na sesji,
na której będzie uchwalany budżet na rok 2025,

2/ uchylenia uchwały nr LI/651/23 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 26 stycznia 2023 roku,

3/ upoważnienia Burmistrza Miasta Orzesze do określenia sposobu ustalania cen i opłat za
korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej świadczonych przez Zakład
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Orzeszu.

Wyjaśnił, że wniosek o wycofanie projektu uchwały dotyczącego upoważnienia Burmistrza
kieruje ze względu na brak pozytywnej opinii Komisji Budżetu. Natomiast projekt uchwały
dotyczący  uchylenia  uchwały  nr  LI/651/23  jest  powiązany  z  projektem  dotyczącym
upoważnienia Burmistrza.

Radny  Krzysztof  Giel  zgłosił  wniosek  o  wycofanie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały
w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za
usługi  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub  osadników  w  instalacjach
przydomowych oczyszczalni  ścieków wraz  z  transportem nieczystości  ciekłych na terenie
gminy  Orzesze.  Stwierdził,  że  sprawa  wymaga  szczegółowego  przeanalizowania  na
posiedzeniu komisji.

G  łosowano w sprawie:  
wycofania z porządku obrad projektu uchwały dotyczącego udzielenia pomocy finansowej na 
rzecz Województwa Śląskiego na finansowanie zadania własnego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

Głosowano w sprawie:
wycofania z porządku obrad projektów uchwał dotyczących uchylenia uchwały nr LI/651/23 
Rady Miejskiej Orzesze z dnia 26 stycznia 2023 roku oraz upoważnienia Burmistrza Miasta 
Orzesze do określenia sposobu ustalania cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej świadczonych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

Głosowano w sprawie:
wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków wraz z 
transportem nieczystości ciekłych na terenie gminy Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (16) Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, 
Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
PRZECIW (2) Lechosław Łukasik, Jan Mach
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Bożena Jankowiak

W związku z brakiem innych uwag Przewodniczący poinformował, że sesja będzie odbywała 
się zgodnie z rozesłanym porządkiem obrad uwzględniającym przegłosowane poprawki.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z VII Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
radnym dostarczone w formie pisemnej. Poruszył tematy dotyczące:

• uruchomionej akcji zima, 

• rozbudowy SP Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o dziewięciooddziałowe przedszkole,

• rozbudowy SP Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie,

• modernizacji kompleksu sportowego „Moje Boisko – ORLIK 2012” w Orzeszu,

• przebudowy ul.Piastowskiej w Orzeszu-Woszczycach,

• uruchomionej usługi wirtualnej karty do PSZOK.

Poinformował o skierowanym przez Komendanta Powiatowego Policji w Mikołowie 
podziękowaniu za wsparcie udzielone przez strażaków z OSP Orzesze przy kierowaniu 
ruchem w rejonie cmentarza przy ul.Na Górce w dniu Wszystkich Świętych. Zwrócił się 



również zarówno do mieszkańców jak i radnych o zgłaszanie bezpośrednio do Urzędu  
zauważonych zdarzeń czy nieprawidłowości, przed zamieszczeniem komentarzy na portalach 
społecznościowych.

Radni zadali pytania w temacie:

• złożonego wniosku o dofinansowanie w programie priorytetowym „Wymiana źródeł 
ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” dla Przedszkola Nr 6 i 
Przedszkola Nr 2,

• podpisanej umowy na zabudowę dwóch osadników, na istniejącym ciągu sieci 
kanalizacji sanitarnej zlokalizowanej w Orzeszu przy ul.Wieniawskiego 4,

• wykonywania usług zimowego utrzymania dróg gminnych i wewnętrznych na terenie 
miasta Orzesze w sezonie 2024/2025,

• zakupu energii elektrycznej do oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Orzesze oraz 
zakupu energii elektrycznej do urządzeń nie związanych z oświetleniem ulicznym na 
zasilanie urządzeń będących w dyspozycji Urzędu Miejskiego Orzesze,

• firmy, która wygrała przetarg na zimowe utrzymanie dróg gminnych i wewnętrznych 
oraz firmy, która świadczy usługę odśnieżania zleconą przez Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Orzeszu,

• możliwości odśnieżania przystanków przy okazji odśnieżania dróg,

• złożonego wniosku o dofinansowanie z funduszy unijnych dla placówek oświatowych 
na montaż instalacji fotowoltaicznych oraz pomp ciepła

• możliwości wyciągania konsekwencji wobec osób, które nie stosują się do ustawy 
antysmogowej,

• udziału w ćwiczeniach obronnych pn. „Powiat Mikołowski 2024”,

• wymiany nośników ciepła w szkołach,

• terminu realizacji obiektów handlowych przy ul.Wiosny Ludów oraz Gliwickiej.

Została również zgłoszona sprawa wyrwanego znaku drogowego na styku ulicy Bukowina z 
Plebiscytową.

5. Podatki i opłaty lokalne:
a) omówienie podatków na 2025 rok
Pani Grażyna Rudy przedstawiła informację na temat stawek podatkowych na 2025r. 

W związku z brakiem uwag i pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski 
związane z podatkiem od środków transportowych oraz średnimi cenami skupu żyta i 
sprzedaży drewna.



Głosowano w sprawie:
pozostawienia podatku od środków transportowych na poziomie roku 2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Michał Macioszek, Bogdan 
Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna 
Szymik, Urszula Zienc
PRZECIW (3) Lechosław Łukasik, Jan Mach, Mariusz Wojtanowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan

Głosowano w sprawie:
nie obniżania średniej ceny skupu żyta 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Wojtanowicz

Głosowano w sprawie:
nie obniżania średniej ceny sprzedaży drewna

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Adam Ratka, Daniel 
Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz 
Wojtanowicz, Urszula Zienc
PRZECIW (1) Bogdan Otawa



b) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie Miasta Orzesze od 1 stycznia 2025r.
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Przedstawił protokół z dnia 26 listopada 2024r. z przeprowadzonych konsultacji w 
celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w sprawie:

• określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Orzesze od 
1 stycznia 2025r.,

• przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Orzeszu na rok 2025,

• rocznego programu współpracy Miasta Orzesze z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2025 rok.

Protokół stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie Miasta Orzesze od 1 stycznia 2025r.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Wojtanowicz

6. Uchwały:
a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Orzesze na lata 2024-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Skarbnik Miasta omówiła zmiany jakie występują w ramach przedsięwzięć ujętych w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2024-2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

c) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej dla 
Parafii Ewangelicko-Augsburskiej w Orzeszu na prace konserwatorskie, restauratorskie
i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się 
w Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Sekretarz Miasta poinformowała, że z programu Polski Ład w Orzeszu remontowane są trzy 
kościoły, w tym z Parafii Ewangelicko-Augsburskiej, gdzie wykonawca nie zdążył wykonać 
zaplanowanych na rok bieżący zadań, w związku z czym środki muszą zostać przesunięte na 
rok przyszły.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii 
Ewangelicko-Augsburskiej w Orzeszu na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w Gminnej 
Ewidencji Zabytków Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

d) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
w Orzeszu na rok 2025
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Orzeszu na rok 2025. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

e) Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Miasta Orzesze 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rocznego programu współpracy Miasta Orzesze z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



f) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa 
Śląskiego na finansowanie zadania własnego na 2025 rok
Wycofane z porządku obrad

g) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska omówił podstawę prawną oraz cel opracowania 
Programu. Dodał, że posiadanie Programu jest konieczne przy aplikowaniu o środki 
zewnętrzne.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

h) Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków wraz z transportem 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Orzesze
Wycofane z porządku obrad

i) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LI/651/23 Rady Miejskiej Orzesze z
dnia 26 stycznia 2023 roku
Wycofane z porządku obrad

j) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Orzesze do określenia 
sposobu ustalania cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej świadczonych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Orzeszu
Wycofane z porządku obrad

k) Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola nr 6 "Zdrowe 
Jagódki" w Orzeszu poprzez przeniesienie jego siedziby
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.



Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła, że przekształcenie przedszkola związane jest z 
rozbudową Szkoły Podstawowej Nr 6 o dziewięciooddziałowe przedszkole i tym samym z 
przeniesieniem przedszkola w Zawiści i zmianą jego adresu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zamiaru przekształcenia Przedszkola nr 6 "Zdrowe Jagódki" w 
Orzeszu poprzez przeniesienie jego siedziby. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

l) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gminą i Miastem Czerwionka-Leszczyny, a Miastem Orzesze w sprawie przekazania 
przez Miasto Orzesze Gminie i Miastu Czerwionka-Leszczyny zadań w zakresie 
zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie miasta Orzesze, 
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych 
im.W.Sherborne w Czerwionce-Leszczynach
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą i 
Miastem Czerwionka-Leszczyny, a Miastem Orzesze w sprawie przekazania przez Miasto 
Orzesze Gminie i Miastu Czerwionka-Leszczyny zadań w zakresie zapewnienia uczniowi 
niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie miasta Orzesze, bezpłatnego transportu i 
opieki w czasie przewozu do Zespołu Szkół Specjalnych im.W.Sherborne w Czerwionce-
Leszczynach. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



m) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul.Gliwickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Gliwickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
.

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, 
Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, 
Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Grzegorz Kaczmarczyk

n) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul.Zawadzkiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Zawadzkiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof Giel, 
Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel 
Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz 
Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Eugeniusz Buchalik

o) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod 
poszerzenie istniejącej drogi gminnej - ul.Drozdów
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod poszerzenie 
istniejącej drogi gminnej – ul.Drozdów.



Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Krzysztof Dziekan, Sonia Gazda, Krzysztof Giel, Bożena 
Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
PRZECIW (2) Rajmund Gazda, Łukasz Kalita
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Eugeniusz Buchalik

p) Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Z-ca Burmistrza poinformował, że w związku z planowanym przystąpieniem do 
projektowania kanalizacji w Jaśkowicach koniecznym jest pozyskanie terenu do zrzutu 
ścieków. Dodał, że jest możliwość pozyskania takiego terenu z BA Glass Poland 2 w formie 
zamiany za teren przy ul.Szklarskiej, gdzie znajdował się PSZOK. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

r) Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących 
radnym
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

7. Zamknięcie Sesji

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął VIII Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 

    

                                                  Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                   mgr inż. Mateusz Szweda

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


